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Zápis z 22. jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10, které se 
konalo dne 12. 5. 2025, v budově ÚMČ Praha 10, zas. J. Herold 

(K726) 
od 16:33 do 17:12 hodin 

 
Přítomní členové VÝB: JUDr. Radmila Kleslová, Mgr. Ing. Martin Kopecký, Ing. Michal 
Narovec, Mikuláš Pobuda, Mgr. David Satke, Mgr. Adam Šilar 
 
Omluvení členové VÝB:  
 
Neomluvení členové VÝB: -  
 
Hosté: Bc. Jakub Brzoň 
 
Jednání VÝB bylo zahájeno v 16:33 hodin. 
 
Program: schválené body jednání 
 
1. Zahájení 
2. Návrh programu 
3. Určení ověřovatele zápisu z 22. zasedání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10 
4. Podnět týkající se prověření věcného plnění a vyúčtování schválených dotací pro KC 

Vzlet a Strašnické divadlo 
5. Kontrola č. 3 – Kontrola dodržování právních předpisů na úseku samostatné působnosti 

a usnesení RMČ a ZMČ u odboru majetkoprávního 
6. Kontrola č. 4 – Kontrola dodržování plnění jednacího řádu zasedání Zastupitelstva 

městské části Praha 10, jednacího řádu výborů Zastupitelstva městské části Praha 10, 
jednacího řádu Rady městské části Praha 10 a základního jednacího řádu komise Rady 
městské části Praha 10 u vybraných orgánů městské části Praha 10, výborů ZMČ Praha 
10 a komisí RMČ Praha 10  

7. Informace o doručených stížnostech v měsíci březen 2025, včetně informace  
o jejich obsahu a postupu jejich vyřizování 

8. Rozbor plnění instrukce QI 83-01-02 Pravidla pro vyřizování stížností, pochval a petic 
za rok 2024 a výroční zpráva o činnosti městské části Praha 10 v oblasti poskytování 
informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění 
pozdějších předpisů za rok 2024 

9. Různé  
10. Závěr 

 
Popis průběhu jednání VÝB 

K bodu 1. – Zahájení 

Předsedkyně přivítala členy Kontrolního výboru ZMČ Praha 10 (dále také „KoV“) a zahájila 
jednání. Konstatuje se, že je KoV schopný usnášení. Předsedkyně KoV dále přivítala 
přítomného hosta a nechala procedurálně hlasovat o možnosti jeho vystoupení po celou 
dobu jednání.  
 
K otázce umožnění výstupu přítomného vedoucího majetkoprávního odboru (dále také 
,,VED OMP“).  
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Průběh hlasování:  
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 1 

návrh na vystoupení byl přijat 

Předsedkyně KoV uvedla, že Ing. Narovec před jednáním navrhl, aby byl VED OMP 
považován za stálého hosta. O tomto návrhu bylo následně hlasováno. Pokud se VED OMP 
zúčastní dalších jednání, bude moci vystoupit bez nutnosti předchozího schvalování jeho 
vystoupení. 
 
Průběh hlasování:  
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 1 

návrh byl přijat 

K bodu 2. – návrh programu 

Předsedkyně KoV představila návrh programu, který byl rozeslán dne 5. 5. 2025.  
 
V 16:38 hod. se na jednání dostavil radní Pobuda.  
 
Z důvodu absence pozvané Ing. Komrskové, která se z účasti na jednání omluvila, navrhla 
vynechání bodu s názvem: ,,Podnět týkající se možného porušení práva zastupitelky MČ 
Praha 10 na předkládání návrhů na projednání ZMČ Praha 10”, který byl v rozeslaném 
návrhu zařazen pod bodem 4. U ostatních bodů by došlo k jejich přečíslování. Pokud se 
jednání nebude účastnit ani příště, bude podnět projednán bez její účasti.  
 
Ing. Narovec navrhl vyřazení bodů 3 až 10 z návrhu programu.  
 
Předsedkyně KoV nechala nejdříve hlasovat o návrhu Ing. Narovce.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 0 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
Nehlasoval: 5 
 

Návrh nebyl schválen 

Po proběhlém hlasování Ing. Narovec sdělil, že by původně navržený bod 4 projednal. Ve 
věci se vedla krátká diskuze.  
 
Následně nechala předsedkyně KoV hlasovat o svém návrhu úpravy programu.  
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Průběh hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
Nehlasoval: 1 

Program jednání byl schválen 

K bodu 3. - Určení ověřovatele zápisu z 22. zasedání Kontrolního výboru ZMČ Praha 
10 

Předsedkyně KoV se dotázala Mgr. Satkeho, zda je ochoten zápis z probíhajícího jednání 
ověřit. Po jeho kladném vyjádření jej následně určila ověřovatelem zápisu č. 22.  
 
K bodu 4. – Podnět týkající se prověření věcného plnění a vyúčtování schválených 
dotací pro KC Vzlet a Strašnické divadlo 

Předsedkyně KoV sdělila, že dne 16. 10. 2024 obdržela od pana Petra Kopeckého, 
zastupitelský klub SPD, Trikolora a NK podnět ve znění: ,,Hezký den paní doktorko.  
V návaznosti na několik dotazů občanů se za náš klub obracíme na KV s žádostí na 
prověření věcného plnění a vyúčtování zastupitelstvem MČ P10 schválených mimořádných 
jednorázových dotací pro KC Vzlet a Strašnické divadlo. Prověřte prosím, zda byly výdaje 
vyúčtovány a čerpány v souladu se schváleným zadáním a zda např. nedošlo  
k jednostrannému zvýhodnění oproti jiným subjektům”. 

Předsedkyně KoV sdělila, že na jednání byl opětovně pozván zastupitel Petr Kopecký  
z SPD, aby mohl svůj podnět uvést. Z účastni na jednání se neomluvil. Celkem mu byly 
zaslány tři pozvánky, omluvil se pouze u první z nich 

K předmětnému podnětu uvedla, že se jedná o požadavek na provedení veřejnosprávní 
finanční kontroly. V této souvislosti odkázala na metodické doporučení Ministerstva vnitra 
pro činnost územních samosprávných celků č. 3.1, které se zabývá činností výborů a komisí. 
Citovala také část tohoto doporučení ze strany 30, kde se řeší otázka, zda může finanční  
a kontrolní výbor vykonávat veřejnosprávní kontrolu, přičemž uvedla:,,Působnost územního 
samosprávného celku k veřejnosprávní kontrole je dána § 9 zákona o finanční kontrole. 
Ustanovení § 5 tohoto zákona stanoví podmínky organizačního zajištění finanční kontroly. 
Jednou z nich je výkon veřejnosprávní kontroly prostřednictvím zaměstnanců orgánu 
veřejné správy; tato podmínka se vztahuje i na územní samosprávný celek. Dle stanoviska 
Ministerstva financí ze dne 28. února 2019, č. j. MF-5666/2019/47-2, nelze tyto specifické 
podmínky výkonu veřejnosprávní kontroly pominout úpravou kontrolních pravomocí výborů. 
Členové finančního a kontrolního výboru (resp. výbor jako celek) tedy nemohou vykonávat 
veřejnosprávní kontrolu, neboť nejsou zaměstnanci orgánu veřejné správy, jak vyžaduje 
zákon o finanční kontrole.  
 
Z výše uvedeného důvodu navrhla předsedkyně KoV se podnětem dále nezabývat. V rámci 
diskuze byly projednány zejména otázky týkající se působnosti KoV, způsobu přidělování 
dotací a míry konkretizace doručeného podnětu. Tajemník KoV informoval, že dotace pro 
KC Vzlet byla kontrolována v roce 2023. Kontrola vybraných dotací pro Strašnické divadlo 
je plánována odborem kontroly a komunikace ÚMČ Praha 10 na letošní rok. 
 
Mgr. Ing. Kopecký navrhl předat podnět věcně příslušnému odboru kontroly a komunikace 
ÚMČ Praha 10. Tajemník KoV uvedl, že tento podnět bere na vědomí. Po proběhlé diskuzi 
nechala předsedkyně KoV hlasovat o tom, že KoV není věcně příslušný se podnětem 
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zabývat. Současně došlo ke shodě, že věc bude postoupena odboru kontroly a komunikace 
ÚMČ Praha 10 k případnému přijetí vlastních opatření. 
 
Návrh usnesení č. KoV/22/1/2025: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 konstatuje, že prověření 
věcného plnění a vyúčtování dotací nespadá do jeho působnosti. Podnět ze dne 16.10.2024 
proto postupuje odboru kontroly a komunikace ÚMČ Praha 10 k případnému přijetí vlastních 
opatření. 
 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 

K bodu 5. – Kontrola č. 3 – Kontrola dodržování právních předpisů na úseku 
samostatné působnosti a usnesení RMČ a ZMČ u odboru majetkoprávního  
 
Předsedkyně KoV konstatovala, že na posledním jednání výboru byl VED OMP požádán  
o zaslání doplňujících informací týkajících se soudních sporů s VŠFS. V této souvislosti 
odkázala na předložené podkladové materiály a otevřela prostor pro diskuzi. 

VED OMP představil dodané podklady a poskytl podrobnější informace k jednotlivým 
soudním sporům. Zároveň odpovídal na související dotazy členů výboru. Mgr. Ing. Kopecký 
navrhl, aby byl výbor pravidelně informován o vývoji v daných soudních sporech, což 
vedoucí odboru přislíbil. 

Po ukončení diskuze předsedkyně uvedla, že v návaznosti na předchozí jednání byly 
příslušné odbory úřadu požádány o předložení všech smluv o poskytování právních služeb, 
související fakturace a informace o způsobu výběru jednotlivých advokátních kanceláří, a to 
za období od počátku aktuálního volebního období do března letošního roku. I v tomto 
případě odkázala na předložené materiály a doplnila, že některé podklady byly doručeny 
opožděně. K tématu následně proběhla diskuze. 

Mgr. Satke upozornil, že některé právní služby jsou účtovány hodinově, což není obvyklé. 
Tajemník výboru byl požádán, aby oslovil dotčené odbory s výzvou k doplnění výkazů 
činností advokátních kanceláří, které by měly být součástí každé jednotlivé faktury – 
daňového dokladu. Termín pro dodání těchto výkazů byl stanoven do konce května.  
Mgr. Satke zároveň požádal, aby byly materiály členům výboru zasílány s větším časovým 
předstihem. 

V 17:04 hod. opustil jednání VED OMP.  

K bodu 6. – Kontrola č. 4 – Kontrola dodržování plnění jednacího řádu zasedání 
Zastupitelstva městské části Praha 10, jednacího řádu výborů Zastupitelstva městské 
části Praha 10, jednacího řádu Rady městské části Praha 10 a základního jednacího 
řádu komise Rady městské části Praha 10 u vybraných orgánů městské části Praha 
10, výborů ZMČ Praha 10 a komisí RMČ Praha 10 

 
Předsedkyně KoV uvedla daný bod jednání a odkázala na předložené podkladové materiály. 
Následně navrhla, aby byly ve věci přijaty dílčí kontrolní závěry týkající se činnosti Komise 
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výchovně vzdělávací, Komise grantové a Komise pro podporu podnikání. Tyto komise byly 
navrženy ke kontrole na předchozím jednání výboru. 
 
Návrh usnesení č. KoV/22/2/2025: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 přijímá kontrolní závěr:  
 

1. Na jednání Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10, která se konala 27. 3. 2023, 

došlo k porušení § 7 Základního jednacího řádu komise Rady městské části Praha 

10, kdy předsedající nenechal hlasovat o navrženém ověřovateli zápisu. 

 

2. Na jednání Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10, která se konala 27. 3. 2023, 
29. 5. 2023, 18. 9. 2023 a 27. 11. 2023, došlo k porušení § 7 Základního jednacího 
řádu komise Rady městské části Praha 10, kdy předsedající nekonstatoval, že je 
komise usnášeníschopná. 

 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
 

Návrh usnesení č. KoV/22/3/2025: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 přijímá kontrolní závěr:  
 

1. Navržené programy jednání Komise grantové RMČ Praha 10 konaných dne  
1. 3. 2023 a 28. 8. 2023 nebyly zveřejněny na internetových stránkách MČ Praha 10 
v souladu s § 6 Základního jednacího řádu komise Rady městské části Praha 10. 
 

Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
 
Návrh usnesení č. KoV/22/4/2025: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 přijímá kontrolní závěr:  
 

1. Na jednání Komise pro podporu podnikání RMČ Praha 10, která se konala  
21. 11. 2023, došlo k porušení § 6 Základního jednacího řádu komise Rady městské 
části Praha 10, kdy se průběhu jednání účastnil nečlen komise bez předchozího 
schválení komise. 

 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval:0  
 

Usnesení bylo přijato 
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Po proběhlém hlasování navrhla předsedkyně KoV usnesení, kterým by bylo dotčeným 
předsedům umožněno se k dílčím závěrům vyjádřit. 

Návrh usnesení č. KoV/22/5/2025: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 žádá předsedu Komise 
výchovně vzdělávací RMČ Praha 10, Komise grantové RMČ Praha 10 a Komise pro 
podporu podnikání RMČ Praha 10, aby se vyjádřili k dílčím kontrolním závěrům týkajících 
se jimi vedených komisí.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 

Po proběhlém hlasování předsedkyně KoV sdělila, že dne 5. 5. 2025 se k dílčímu 
kontrolnímu závěru zatím vyjádřil pouze Ing. Narovec. Jeho vyjádření bylo součástí 
předložených podkladových materiálů. V této souvislosti Ing. Narovec upozornil tajemníka 
KoV na chybu v tabulce obsahující jednotlivá vyjádření. Konkrétně se jednalo o nesprávné 
přiřazení jeho jména ke komisi, v níž není předsedou. Z následné diskuze vyplynulo, že na 
dalším jednání bude projednána činnost Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, Komise 
kulturní RMČ Praha 10 a Komise pro strategii zdravého města a místní agendu 21. 

Návrh usnesení č. KoV/22/6/2025: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 konstatuje, že na svém 
dalším jednání proběhne v rámci zahájené kontroly č. 4 kontrola Komise bezpečnostní RMČ 
Praha 10, Komise kulturní RMČ Praha 10 a Komise pro strategii zdravého města a místní 
agendu 21. 

Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
 
K bodu 7. – Informace o doručených stížnostech v měsíci březen 2025, včetně 
informace o jejich obsahu a postupu jejich vyřizování 

Předsedkyně KoV uvedla předmětný bod, ke kterému se následně vedla krátká diskuze.  
 
Návrh usnesení č. KoV/22/7/2025: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 bere na vědomí informaci  
o doručených stížnostech v měsíci březen 2025, včetně informace o jejich obsahu  
a postupu jejich vyřizování.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
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K bodu 8. – Rozbor plnění instrukce QI 83-01-02 Pravidla pro vyřizování stížností, 
pochval a petic za rok 2024 a výroční zpráva o činnosti městské části Praha 10 
v oblasti poskytování informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 
k informacím, ve znění pozdějších předpisů za rok 2024 
 

Po uvedení předmětného bodu nechala předsedkyně KoV hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení č. KoV/22/7/2025: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 bere na vědomí rozbor 
plnění instrukce QI 83-01-02 Pravidla pro vyřizování stížností, pochval a petic za rok 2024 
a výroční zprávu o činnosti městské části Praha 10 v oblasti poskytování informací podle 
zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů 
za rok 2024 
 

Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
K bodu 9. – Různé 
 
Bez diskuze.  
 
K bodu 10. - Závěr 
 
Závěrem předsedkyně KoV poděkovala ostatním členům KoV a ukončila jednání v 17:12 
hod. Další jednání je plánované na 12. 6. 2025.  
 
Součástí zápisu jsou usnesení KoV č. KoV/22/1/2025 – č. KoV/22/7/2025 
 
Mgr. David Satke, ověřovatel                              JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
 
Mgr. Tomáš Kosmel, tajemník KoV 
 
22. 5. 2025 
 
 
 
 
Přílohy:  

1. Usnesení č. KoV/22/1/2025 

2. Usnesení č. KoV/22/2/2025 

3. Usnesení č. KoV/22/3/2025 

4. Usnesení č. KoV/22/4/2025 

5. Usnesení č. KoV/22/5/2025 

6. Usnesení č. KoV/22/6/2025 

7. Usnesení č. KoV/22/7/2025 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/22/1/2025 

ze dne 12. 5. 2025 
k podnětu týkajícího se prověření věcného plnění a vyúčtování schválených dotací pro KC 

Vzlet a Strašnické divadlo  
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 
KOSTATUJE, 
 
že prověření věcného plnění a vyúčtování dotací nespadá do jeho působnosti. Podnět ze 
dne 16. 10. 2024 proto postupuje odboru kontroly a komunikace ÚMČ Praha 10  
k případnému přijetí vlastních opatření. 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/22/2/2025 

ze dne 12. 5. 2025 
ke kontrole č. 4 – Kontrola dodržování plnění jednacího řádu zasedání Zastupitelstva 

městské části Praha 10, jednacího řádu výborů Zastupitelstva městské části Praha 10, 
jednacího řádu Rady městské části Praha 10 a základního jednacího řádu komise Rady 
městské části Praha 10 u vybraných orgánů městské části Praha 10, výborů ZMČ Praha 

10 a komisí RMČ Praha 10 
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 
PŘIJÍMÁ 
 
kontrolní závěr:  
 

1. Na jednání Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10, která se konala 27. 3. 2023, 

došlo k porušení § 7 Základního jednacího řádu komise Rady městské části Praha 

10, kdy předsedající nenechal hlasovat o navrženém ověřovateli zápisu. 

 

2. Na jednání Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10, která se konala 27. 3. 2023, 
29. 5. 2023, 18. 9. 2023 a 27. 11. 2023, došlo k porušení § 7 Základního jednacího 
řádu komise Rady městské části Praha 10, kdy předsedající nekonstatoval, že je 
komise usnášeníschopná. 

 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 



 

P10-297418/2025 

10 

 

USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/22/3/2025 

ze dne 12. 5. 2025 
ke kontrole č. 4 – Kontrola dodržování plnění jednacího řádu zasedání Zastupitelstva 

městské části Praha 10, jednacího řádu výborů Zastupitelstva městské části Praha 10, 
jednacího řádu Rady městské části Praha 10 a základního jednacího řádu komise Rady 
městské části Praha 10 u vybraných orgánů městské části Praha 10, výborů ZMČ Praha 

10 a komisí RMČ Praha 10 
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 
PŘIJÍMÁ 
 
kontrolní závěr:  
 

1. Navržené programy jednání Komise grantové RMČ Praha 10 konaných dne  
1. 3. 2023 a 28. 8. 2023 nebyly zveřejněny na internetových stránkách MČ Praha 10 
v souladu s § 6 Základního jednacího řádu komise Rady městské části Praha 10. 

 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 



 

P10-297418/2025 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/22/4/2025 

ze dne 12. 5. 2025 
ke kontrole č. 4 – Kontrola dodržování plnění jednacího řádu zasedání Zastupitelstva 

městské části Praha 10, jednacího řádu výborů Zastupitelstva městské části Praha 10, 
jednacího řádu Rady městské části Praha 10 a základního jednacího řádu komise Rady 
městské části Praha 10 u vybraných orgánů městské části Praha 10, výborů ZMČ Praha 

10 a komisí RMČ Praha 10 
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 
PŘIJÍMÁ 
 
kontrolní závěr:  
 

1. Na jednání Komise pro podporu podnikání RMČ Praha 10, která se konala  
21. 11. 2023, došlo k porušení § 6 Základního jednacího řádu komise Rady městské 
části Praha 10, kdy se průběhu jednání účastnil nečlen komise bez předchozího 
schválení komise. 

 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 



 

P10-297418/2025 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/22/5/2025 

ze dne 12. 5. 2025 
ke kontrole č. 4 – Kontrola dodržování plnění jednacího řádu zasedání Zastupitelstva 

městské části Praha 10, jednacího řádu výborů Zastupitelstva městské části Praha 10, 
jednacího řádu Rady městské části Praha 10 a základního jednacího řádu komise Rady 
městské části Praha 10 u vybraných orgánů městské části Praha 10, výborů ZMČ Praha 

10 a komisí RMČ Praha 10 
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 
ŽÁDÁ 
 
předsedu Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10, Komise grantové RMČ Praha 10  
a Komise pro podporu podnikání RMČ Praha 10, aby se vyjádřili k dílčím kontrolním 
závěrům týkajících se jimi vedených komisí. 
 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 



 

P10-297418/2025 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/22/6/2025 

ze dne 12. 5. 2025 
ke kontrole č. 4 – Kontrola dodržování plnění jednacího řádu zasedání Zastupitelstva 

městské části Praha 10, jednacího řádu výborů Zastupitelstva městské části Praha 10, 
jednacího řádu Rady městské části Praha 10 a základního jednacího řádu komise Rady 
městské části Praha 10 u vybraných orgánů městské části Praha 10, výborů ZMČ Praha 

10 a komisí RMČ Praha 10 
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 
KONSTATUJE, 
 
že na svém dalším jednání proběhne v rámci zahájené kontroly č. 4 kontrola Komise 
bezpečnostní RMČ Praha 10, Komise kulturní RMČ Praha 10 a Komise pro strategii 
zdravého města a místní agendu 21. 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 0 0 0 0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 



 

P10-297418/2025 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/22/7/2025 

ze dne 12. 5. 2025 
k informaci o doručených stížnostech v měsíci březen 2025, včetně informace o jejich 

obsahu a postupu jejich vyřizování 
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 
BERE NA VĚDOMÍ 
 
informaci o doručených stížnostech v měsíci březen 2025, včetně informace o jejich obsahu 
a postupu jejich vyřizování 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 



 

P10-297418/2025 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/22/8/2025 

ze dne 12. 5. 2025 
k rozboru plnění instrukce QI 83-01-02 Pravidla pro vyřizování stížností, pochval a petic za 

rok 2024 a výroční zprávě o činnosti městské části Praha 10 v oblasti poskytování 
informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění 

pozdějších předpisů za rok 2024 
 

 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 
BERE NA VĚDOMÍ 
 
rozbor plnění instrukce QI 83-01-02 Pravidla pro vyřizování stížností, pochval a petic za rok 
2024 a výroční zprávu o činnosti městské části Praha 10 v oblasti poskytování informací 
podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších 
předpisů za rok 2024 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 


